
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 69
Vil ministeren begrunde, hvordan det kan være konkurrenceforvridende, såfremt der ikke 
opkræves gebyrer for fotografering på statens arealer, hvilket vel forudsætter, at private 
lodsejere, regioner og kommuner opkræver fotogebyrer? Og såfremt dette sker, vil mini
steren så oplyse, hvor meget disse har fået i indtægter i året 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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